

## 《单词百科:Methuselah是什么意思?Methuselah怎么发音?Methuselah的解释和用法》

英语单词Methuselah是什么意思?Methuselah怎么读?Methuselah怎么发音?简答网为您整理了Methuselah的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



### Methuselah怎么读

Methuselah的读音:[m θ ju:z l ]

### Methuselah的意思

1、n.玛士撒拉(中人物，据传享年965岁)，非常高寿的人;

### Methuselah的近义词

1、graybeard n.胡须半白的老人，老人;

2、greybeard 老人;

3、old man

n.非正式用语;有些人称它们的父亲、丈夫或男性朋友为“老头儿”;老爸;丈夫  
(非正式用语);

## Methuselah的双语例句

1、KJV: And Methuselah lived an hundred eighty and seven years, and begat Lamech.

新译本: 玛土撒拉一百八十七岁的时候, 生了拉麦.

2、And Methuselah lived an hundred eightyand seven yearsand begat Lamech.

玛土撒拉活到一百八十七岁、生了拉麦.

3、Enoch lived sixty-five years, and became the father of Methuselah.

创5:21以诺活到六十五岁、生了玛土撒拉.

4、When Enoch had lived sixty-five years, he became the father of Methuselah.

21以诺活到六十五岁, 生了玛土撒拉.

5、The entire lifetime of Methuselah was nine hundred and sixty-nine years, and then he died.

27玛土撒拉共活了九百六十九岁就死了.

6、NASB: Methuselah lived one hundred and eighty-seven years , and became the father of Lamech.

和合本: 玛土撒拉活到一百八十七岁、生了拉麦.

7、When Methuselah had lived one hundred and eighty-seven years, he became the father of Lamech.

25玛土撒拉活到一百八十七岁, 生了拉麦.

8、And all the days of Methuselah were nine hundred sixtyandand he died.

玛土撒拉共活了九百六十九岁就死了.

9、 And after he became the father of Lamech, Methuselah lived and and daughters.

玛土撒拉生拉麦之后,又活了七百八十二年,并且生儿养女.

10、 GWT: When Methuselah was 187 years old, he became the father of Lamech.

吕震中本: 玛土撒拉活到一百八十七岁, 生了拉麦.

11、 He is offering a prize for the development of what he calls a Methuselah mouse.

研发出 “ 长生之鼠 ” 的人将获得头奖.

12、 I'm feeling older than Methuselah.

我觉得自己老态龙钟。

13、 Methuselah lived one hundred eighty-seven years and became the father of Lamech.

默突舍拉一百八十七岁时,生了拉默客.

以上是简答网为您整理的Methuselah怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/Methuselah>